
Dz-07.0021.1.11.2019  

Protokół nr 12/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 4 kwietnia 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu,  przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 28 marca 2019 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

dzień 16 kwietnia 2019 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 16 kwietnia 2019 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 11. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 28 marca 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zaplanowanej 

na dzień 16 kwietnia 2019 roku, po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizacje 

zadań za 2018 rok, przygotowany przez Komisję Rewizyjną (druk nr 60) Zarząd przyjął do 

wiadomości. 

Projekt uchwały w sprawie zbycia działki nr 205/6 o powierzchni 0,0130 ha przy 

ul. Morawskiego w Krakowie, przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego 

i Architektury ( druk 61), zreferował Szczęsny Filipiak. 

Na wniosek Szczęsnego Filipiaka została przygotowana poprawka Zarządu do projektu 

uchwały, o treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 205/6, obr. 14 Krowodrza, położonej przy 

ul. Morawskiego w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.39.2018 z 06.03.2019) 

W treści § 1 słowa „o powie” zastępuje się słowami: „o łącznej powierzchni”. 

Zarząd uchwalił powyższą poprawkę jednomyślnie - 5 głosami za. 



Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-10.7123. 

144.2019.AJ z dnia 07.03.2019 ), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych (druk 62), zreferował Szczęsny Filipiak. 

Na wniosek Szczęsnego Filipiaka została przygotowana poprawka Zarządu do projektu 

uchwały, o treści: 

W podstawie prawnej do uchwały skreśla się słowa: „oraz l”. 

Zarząd uchwalił powyższą poprawkę jednomyślnie – 5 głosami za 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o włączenie lokalizacji z terenu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do prowadzonego przez MPWiK w Krakowie programu inwestycyjnego pn. 

”Budowa Infrastruktury Sanitarnej”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 63), 

zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu, która została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę nazwy przystanku autobusowego „Królowej 

Jadwigi” na „Jurowicza”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 64) zreferował 

Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli Witold Górny i Szczęsny Filipiak. Zarząd 

jednomyślnie – 5 głosami za, uchwalił pozytywną opinię do projektu. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd pięciu 

projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 16 kwietnia 2019 r. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Jesionowa – Pylna” zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 65). 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Jesionowa – Romera” zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 66). 

Projekt uchwały w sprawie montażu drewnianych słupków przy ul. Skibowej po obu jej 

stronach na odcinku od ul. Jodłowej do mostku zreferował Witold Górny. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został 

uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 67). 

Projekt uchwały w sprawie montażu drewnianych słupków przy skarpie w rejonie przystanku 

„Zaskale” zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący 



poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk 

nr 68). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 69). 

Ad.4. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 11/2019). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 pismo Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie w sprawie doposażenia ogródka 

jordanowskiego przy ul. Orlej. Na doposażenie w roku bieżącym przeznaczona jest kwota 

40 000 zł, a koszt prac wg kosztorysu ZZM-u to kwota 45 000 zł. Zgodnie z propozycją 

Komisji Zieleni należy wymianę pokrycia dachowego przenieść na następny rok. 

Magdalena Mardyła zaproponowała, aby zmniejszyć finanse na inne urządzenia zabawowe 

a realizować pokrycie dachu w roku bieżącym. 

 pismo - protokół Zarządu Dróg Miasta Krakowa na temat wskazań Dzielnicy dla zadania 

„Obniżenia krawężników, wykonanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych, 

dostosowanie peronów przystankowych oraz usuwanie innych barier architektonicznych 

dla niepełnosprawnych” – Dzielnica wskazała zakres zadania na kwotę 15 500 zł 

„dostosowanie peronu przystankowego przy ulicy Olszanickiej za ul. Korzeniaka (kierunek 

od centrum) do potrzeb osób niepełnosprawnych oraz obniżenie krawężników przy 

ul. Korzeniaka”. 

 pismo Muzeum Krakowa w sprawie wsparcia jubileuszu Muzeum – przyjęto do 

wiadomości i przekazano do realizacji Komisji Kultury Rady Dzielnicy VII. 

 pismo Centrum Kultury „Dworek Białoprądnicki” dotyczące dofinansowania wykonania 

projektu budowlanego na remont instalacji CO w Klubie Kultury „Chełm” ma kwotę 

4 500 zł oraz realizacji prac na kwotę 100.000 zł - przyjęto do wiadomości. 

 pismo Wydziału Skarbu Miasta  dotyczące parkingu przy ul. Kukułczej. Zarząd postanowił 

zorganizować spotkanie i zaprosić przedstawicieli: Fundacji Miejski Park i Ogród 

Zoologiczny, Zarządu Dróg Miasta Krakowa, MPK, aby przedyskutować i znaleźć 

ewentualne rozwiązania związane z parkowaniem w rejonie ZOO. 

 pismo mieszkańców z prośbą o uregulowanie stanu prawnego przy ul. Bąkowskiego 

w Krakowie. Droga aktualnie stanowi własność prywatną jest zniszczona i pełna dziur. 

Mieszkańcy naprawiali dziury we własnym zakresie. Sprawą wykupu przez miasto działek 

od osób prywatnych zajmuje się Krzysztof Jakubowski. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak omówił problem zamykania placu zabaw po godzinie 

16-tej przy ul. Senatorskiej (za budynkiem MPWiK) – na kolejny Zarząd należy przygotować 

projekt uchwały o wydłużenie godzin otwarcia placu zabaw w tym rejonie, aby również 

w godzinach popołudniowych mógł służyć mieszkańcom dzielnicy. 



Szczęsny Filipiak poinformował o spotkaniu z prezydentem Jerzym Muzykiem w sprawie 

rozbiórki balonów na terenie Klubu Zwierzynieckiego. Wniosek o zmianę MPZP dla tego 

terenu, pozwalającą na ustawienie dziś zastosowanych powłok pneumatycznych, ma złożyć 

prezes Klubu Zwierzynieckiego. 

Szczęsny Filipiak zaproponował aby Rada Dzielnicy zorganizowała małe wydarzenie z okazji 

15 rocznicy wstąpienia Polski do Unii Europejskiej np. nasadzenie na jednym ze skwerów 

bratków. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.30. zamknął posiedzenie.  

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Teresa Machowska                                                 

            

      Szczęsny Filipiak 
 


